
 ملی پوشان 
پاراشنا دوباره به 

آب زدند
اردوی آمادگــی تیــم ملــی شــنا 
یــس  ر پا لمپیــک  را پا ی  بــرا
2024، از یازدهــم تــا بیســت 
و یکــم بهمن مــاه در مجموعه 
ورزشــی آزادی برگزار می شود. 
ســینا ضیغمی نــژاد و شــاهین 
ایزدیار دو ملی پوشــی هستند 
کــه زیــر نظــر علیرضــا ایــزدی 
ســرمربی تیــم ملی بــه تمرین 
می پردازنــد. ایــن دو شــناگر 
امیدهای شنای ایران هستند 
کــه در بازی هــای هانگــژو هــم 

درخشــیدند.
  

تجلیل از برگزیدگان 
فرهنگی پاراآسیایی 

هانگژو
کمــال جوانمــرد دبیــر اجرایــی 
ز  ا لمپیــک  را پا ملــی  کمیتــه 
ز  برگــزاری مراســم تجلیــل ا
برگزیــدگان فرهنگــی بازی هــای 
 2022 نگــژو  یی ها ســیا آ را پا
خبــر داد. جوانمــرد در این بــاره 
گفــت: »همانگونــه کــه پیــش از 
اعــزام کاروان »فرزنــدان« ایــران 
اعــام شــد، توجــه بــه مســائل 
فرهنگــی از اهمیــت ویــژه ای 
برخــوردار اســت و از ایــن روی 
عملکــرد اعضــای کاروان اعــم از 
ورزشــکاران، کادر فنــی و اجرایی 
و ســایر اعضــای کاروان رصــد 
و مــورد ارزیابــی قــرار گرفــت و 
در راســتای ترویــج و تقویــت 
اخــاق حرفــه ای و پهلوانــی در 
ورزش و گســترش تعالیــم دینی 
و اخــاق محــوری و جوانمــردی 
از برگزیــدگان فرهنگــی کاروان 
»فرزنــدان ایــران« تجلیــل بــه 
عمــل می آیــد.« دبیــر اجرایــی 
کمیتــه ملــی پارالمپیــک ادامــه 
داد: »بــر ایــن اســاس و همزمان 
بــا ایام اللــه دهــه فجــر مراســم 
تجلیــل از برگزیــدگان فرهنگــی 
بازی هــای پاراآســیایی هانگژو با 
عنــوان »حدیث ســرآمدان« روز 
یکشــنبه ۱۵ بهمن مــاه برگــزار 

می شــود.«

ماجراجویی 
شاگردان هاشمی 

در غرب آسیا
تیم بســکتبال شهرداری گرگان، 
عصر امــروز در هفته پنجم لیگ 
باشــگاهی غرب آســیا به مصاف 
الاتحاد سوریه می رود. در ادامه 
رقابت هــای گروهــی مســابقات 
بســکتبال باشــگاه های غــرب 
آســیا ســاعت ۱9:30 عصر امروز 
در حلب میهمان الاتحاد سوریه 
اســت. شــاگردان هاشــمی که با 
4 بــرد در 4 بــازی قبل با شــرایط 
خوبــی صدرنشین هســتند، در 
بــازی رفــت در تهــران مقابــل 
الاتحــاد بــه برتــری رســیدند و 
ر  کا نظــر می رســد  بــه  بعیــد 
ســختی هــم در حلــب داشــته 
باشــند. ســاجس لبنــان و النفت 
عــراق دیگــر تیم هــای ایــن گــروه 

هســتند.

خداحافظی 
اسکندری از تیم 

ملی بدمینتون
ســروش اســکندری ملی پــوش 
بدمینتــون ایــران دیــروز بعــد از 
مســابقه برابــر ورزشــکار ایتالیایی 
ملــی  تیــم  ز  ا فجــر  م  جــا ر  د

خداحافظــی کــرد.
ملی پــوش بدمینتــون ایــران در 
آخرین بازی اش در تیم ملی پیش 
از مراســم افتتاحیه ســی و دومین 
دوره مســابقات بین المللــی جــام 
فجــر بــا بازیکــن تیــم ملــی ایتالیــا 
بــازی کرد. محمدرضا پوریا رئیس 
فدراســیون، بازیکنــان تیــم ملی و 
مدیــران اســتانی بعــد از ایــن بازی 

از او تجلیــل کردنــد.
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سجاد انوشیروانی:

امیدوارم در پاریس روسفید شویم

ســجاد انوشــیروانی رئیــس فدراســیون وزنه بــرداری بــا تقدیــر ویــژه از 
حمایت هــای کمیتــه ملــی المپیــک و وزارت ورزش می گوید: »در این مدت 
بــه لطــف حمایت های ویژه کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش ما کمبودی 
نداشــتیم. می دانم که شــما به عنوان مســئولان ورزش کشور و کمیته ملی 
المپیــک دغدغــه المپیــک پاریــس را داریــد و با نیــت پاکی که داریــد و ما را 

حمایــت می کنیــد، امیــدوارم در پاریس روســفید باشــیم.«

الناز کمپانی

رکورد ملی ماده ۶۰متر مانع ایران را شکست

الناز کمپانی دونده سرعتی، دیروز در رقابت های دو و میدانی داخل سالن 
قهرمانــی باشــگاه های کشــور رکــورد ملی مــاده ۶۰ متر مانع را شکســت. او 
بــا ثبــت حــد نصــاب ۸ ثانیه و ۳۹ صدم ثانیه زودتــر از بقیه رقبا از خط پایان 
رد شــد و بــا رکوردشــکنی 4 صــدم ثانیه قهرمان ایران شــد. رکــوردی که 22 
دی مــاه در تهــران ثبــت کــرده بود. رکــورد جدید ملی الناز کمپانی به شــرط 

منفی شــدن تســت دوپینگش ثبت می شود.

پریسا عرب

با رکورد  شکنی 3 هزار متر قهرمان شد

دونــده نیمــه اســتقامت ایران صبــح دیروز با رکوردشــکنی قهرمــان ۳ هزار 
متــر داخــل ســالن ایــران شــد. او صبــح دیــروز در مــاده ۳ هــزار متــر دوید و 
بــا ثبــت رکــورد ۹ دقیقــه و 44 ثانیــه و ۳1 صــدم ثانیــه زودتر از ســایر رقبا به 
خــط پایــان رســید. پریســا عرب با ثبــت این رکورد ۳ ثانیــه و 2۶ صدم ثانیه، 
رکــورد پریچهــر شــاهی را شکســت. رکــوردی کــه دو ســال پیــش پریچهــر 

شــاهی ثبــت کــرده بود.
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انعکاس اخبار ورزش ایران
 منهای فوتبال

سرمربی تیم ملی واترپلو:

 بعیــــد است
به انتخابی المپیک 

بر ویـــــــــم

  اوضاع تیم دانشگاه آزاد در لیگ امسال 
چطور است؟

بــه طــور همزمــان هــم در لیــگ جوانــان و هــم 
در لیــگ بزرگســالان تیــم داریــم و بــازی بــه بــازی 

پیــش می رویــم.
مــا تیــم را یــک هفته مانده به مســابقات بســتیم 
و امســال جوانگرایی داشــتیم و سعی کردیم روی 

جوانــان ســرمایه گذاری کنیم.
از ۱9 بازیکنــی کــه در تیــم 
حضــور دارنــد، ۱۵ بازیکــن 

زیــر 20 ســال هســتند.
در لیگ جوانان فعاً اول 
هســتیم و در بزرگسالان 
چهــارم و تمام تاش مان 

این اســت که امســال جزو 
3 تیم اول باشــیم.

 سطح کیفی لیگ 
امسال را چطور 

می بینید؟
ســطح لیــگ امســال بــد 
نیست. باید بگویم کیفیت 
تیم ها متوســط بوده و عالی 

نیســت. از 7 تیمــی کــه در 
لیگ حضور دارند 4 تیم خوب 

و 2 تیــم جوان هســتند و در تاش 
بــرای کســب تجربه.

 گویا قراردادهای امسال کمی بهتر شده 
است.

باتوجــه بــه اینکــه لیــگ امســال بعــد از بازی های 
آســیایی برگــزار می شــود، قراردادهــا پیشــرفت 
کــرده اســت امــا هنــوز جــا دارد کــه بهتــر شــود. 
قرادادهــای واترپلــو اصاً با باقی رشــته های توپی 
قابــل مقایســه نیســت و مهم تریــن دلیلــش هــم 
عــدم پخــش تلویزیونــی اســت کــه اسپانســرها را 
فــراری داده و باعــث پایین بودن قراردادهای مان 

می شــود.
 چه خبر از تیم ملی، اردوها چه زمانی شروع 

می شود؟
اردوهــای تیم ملی با پایان لیگ شــروع می شــود. 
بنابــر تصمیمی که به همراه میاکوویچ مدیرفنی 
تیم هــای ملــی گرفته ایــم عــاوه بــر ملی پوشــان، 
جمعــی از منتخبیــن لیــگ بــه اردوهــا دعــوت 
خواهنــد شــد و احتمــالاً بــه چنــد تورنمنــت اعزام 

خواهیم شــد.
 تیم ملی توانایی حضور در فینال بازی های 

آسیایی ژاپن را دارد؟
همــه ایــن موضوعــات بســته بــه بودجــه و تــوان 
فدراســیون دارد. اگــر ســرمایه گذاری درســتی 
داشته باشیم حتی می توانیم در فینال بازی های 
آســیایی ژاپــن هــم حضــور داشــته باشــیم. بــرد 
ژاپــن کمــی دور از دســترس اســت، بــه هرحــال 
ســامورایی ها در المپیک حضور داشــته اند و یک 
لول از سطح آسیا بالاترند. اما می توانیم روی برد 

قزاقســتان و چیــن حســاب کنیــم به شــرط اینکه 
برنامه ریــزی درســتی داشــته باشــیم.

 تیم ملی به انتخابی المپیک اعزام می شود؟
تیــم اول بازی هــای آســیایی مســتقیماً راهــی 
المپیــک شــد و باقــی تیم هــا بایــد در انتخابــی 
شــرکت کننــد. مــا از نظــر بودجه شــرایط حضور 
در ایــن مســابقات را نداریــم و از طرفــی هــم 
نمی توانیــم نتیجــه بگیریــم. بنابرایــن بعیــد 
می دانــم بتوانیم در مســابقات انتخابی المپیک 

شــرکت کنیــم.

 فائزه زمانی
روزنامه نگار

فدراســیون کشــتی با رایزنی که با شهرداری 
تهــران داشــت، توانســت ۵ ســالن را از 
شــهرداری دریافت کند و بعد بازســازی این 
ســالن ها را در اختیــار هیــأت کشــتی قــرار 
داد تــا کمکــی برای احیای دوباره کشــتی در 
تهران باشد. سالن ها بسیار شیک و زیبا که 
می توانــد یــک گام مهــم برای جــذب دوباره 
عاقه منــدان بــه کشــتی باشــد امــا در ایــن 
بیــن یــک ابهــام بزرگ وجــود دارد که ســهم 
کشــتی فرنگــی از ایــن ســالن ها چــی بوده؟

تا کنــون چهــار ســالن از پنــج کشــتی واگذار 
شــده امــا همــه ایــن ســالن ها متعلــق بــه 
کشتی آزاد بوده و حتماً پنجمین سالن هم 
بــه کشــتی آزاد می رســد و ایــن یعنــی ســهم 
کشــتی فرنگــی از این پنج ســالن هیچ بوده 
اســت. کشتی فرنگی که از تهران قهرمانان 
زیــادی را تقدیــم تیــم ملــی کــرده اســت، 
بــرادران ســوریان، فرشــاد علیــزاده، محمد 
فقیری، پژمان پشتام و حتی امیرعلی اکبری 
فقــط تعــدادی از قهرمانــان کشــتی فرنگــی 
در ایــن ســال های اخیــر هســتند امــا چــرا 
نباید تهران یک ســالن برای کشــتی فرنگی 

نداشــته باشــد؟
اولین ســالن در شــهرری با نام ســیدالکریم 
افتتــاح شــد. مســئولیت ســالن هــم بــه 
غامعلی محمدنژاد از کشتی گیران قدیمی 
کشــتی ســپرده شــد تــا اســتارت واگــذاری 
ســالن های کشــتی از شــهرری بخــورد. از 
جایــی که نابغه  کشــتی فرنگــی یعنی حمید 
ســوریان بــه دنیــا معرفــی شــد و محلــی کــه 
ســال ها بــا مرحــوم عبداللــه زارع بــه قطــب 
کشــتی فرنگی دنیا تبدیل شــده بود اما این 
ســالن بــا محوریــت فعالیت در کشــتی آزاد 

بــه محمدنــژاد واگذار شــد.
دومیــن ســالن کــه نــام پایــگاه قهرمانــی به 
خــودش گرفتــه بــود، در خاوران به احســان 
درستکار واگذار شد. برادر پژمان درستکار 
در دهه 80 مدتی کشــتی کار کرده و در این 
ســال های اخیــر فعالیت هــای متعــددی 
داشته از جمله خوانندگی و مدت ها بود که 
از کشــتی فاصلــه گرفته و مشــغول کارهای 
شــخصی دیگــری بود اما حالا ســالن مجید 
ســوزوکی )شــهید خدمت( در اختیار او قرار 
گرفتــه اســت. اینکــه تا چه انــدازه بتواند به 
ســازندگی در کشــتی کمــک کنــد در آینــده 

مشــخص می شود.
ســالن بعدی در شــاد آباد تهران افتتاح شــد 

کــه بــه نام شــهیدان قربانی بــود و در اختیار 
علیرضــا رضایــی قــرار گرفــت. هــر چنــد که 
شــنیده شــده قاســم علی عســکری رئیس 
هیأت کشــتی تهــران در اداره این مجموعه 
دخــل و تصرفــی دارد امــا همین که علیرضا 
رضایــی صاحــب یک ســالن کشــتی شــود و 
کاس تخصصــی داشــته باشــد یــک اتفاق 
مهــم برای کشــتی اســت. حتماً نــام رضایی 
می توانــد خیلــی از عاقه منــدان به کشــتی 
را راهــی ایــن ســالن کنــد و ایــن کار بســیار 
مهمی اســت که ســودش را کشتی ایران در 

ســال های آینــده می بینــد.
مهمتــر از حضــور علیرضا رضایــی، فعالیت 
غامرضا محمدی در ســالن کشــتی شــهید 
شــاعری اســت. ســرمربی تیم ملی کشــتی 
آزاد حالا با حضور در ســالن شــهید شــاعری 
قــرار اســت تا چهارمین ســالن کشــتی را در 
اختیــار بگیــرد. فعالیت غامرضــا محمدی 
که سابقه کار کردن در رده های پایه را دارد 
و همین حالا حداقل نیمی از ترکیب اصلی 
تیــم ملــی کشــتی آزاد شــاگردان او در تیــم 
ملــی نوجوانــان بودنــد، اتفاق بســیار خوبی 

برای کشــتی اســت.
ســالن پنجــم هنــوز اعــام نشــده امــا قــرار 
اســت بزودی واگذار شــود اما به چه کســی 
و بــه چــه رشــته ای، هنــوز مشــخص نشــده 
البته رشــته را می شــود حدس زد که باز هم 
به کشــتی آزاد واگذار می شــود اما این بار به 
نــام کدام قهرمان؟ البته شــاید هم قهرمان 
نباشــد؛ مثل دو ســالنی که به دو فرد واگذار 
شــده کــه ظاهــراً رابطــه بیشــتر از ســابقه 

فعالیــت آنها نقش داشــته اســت.
چــرا نبایــد یــک ســالن کشــتی در تهــران در 
اختیار محمد بنا باشــد؟ کســی که ســال ها 
در تیم ملی کار کرده و مشــخص هم اســت 
که عاقه کار کردن در رده پایه را دارد؟ چه 
ایرادی دارد که یک سالن به حمید سوریان 
واگذار شود تا با اعتبار نامش؛ کشتی گیران 
زیادی را به ســالن بکشــاند؟ چرا این ســالن 
به محمد فقیری و یا فرشاد علیزاده واگذار 
نشــود؟ این تصمیم کشتی فرنگی نشان از 
مظلومیت کشــتی فرنگی دارد. همین حالا 
کلی آدم معروف و مطرح در تهران هســتند 
کــه می تواننــد در کشــتی فرنگــی فعالیــت 
کننــد کــه اصــاً تهرانــی هــم نیســتند امــا 
می توانند ســالن داشــته باشــند و به کشتی 
کمــک کننــد. مثــل ایــرج اســفندیاری فر، 
حبیــب اخاقــی و طالب نعمت پــور اما فعاً 
فدراســیون کشتی عاقه دارد تا کشتی آزاد 

در اولویت باشــد.

واگذاری سالن کشتی تهران به آزادکاران

سهم کشتی فرنگی؛ 
هیـــــچ

ما از نظر بودجه 
شرایط حضور در این 

مسابقات را نداریم 
و از طرفی هم 

نمی توانیم نتیجه 
بگیریم. بنابراین 

بعید می دانم 
بتوانیم در مسابقات 

انتخابی المپیک 
شرکت کنیم

محسن وظیفه 
روزنامه نگار

بهنــام پنــام تــاش ســرمربی تیــم ملــی واترپلــو امســال بــا دانشــگاه آزاد در لیــگ برتــر حضــور دارد، درحالی که 
تیمــش تــا بــه اینجــای کار در رده چهــارم جــدول قــرار دارد، حــالا امیدوار اســت کــه در پایان لیــگ، تیمش جزو 

3 تیــم بــالای جدول باشــد.
درحالــی کــه ایــن روزهــا اردوهــای تیــم ملــی تعطیل اســت، به گفتــه او اردوهــا مجدداً بعــد از پایان لیگ از ســر 
گرفتــه می شــود امــا به خاطــر محدودیــت بودجــه و ســطح بــالای رقابت هــا، ملی پوشــان بــه انتخابــی المپیک 

اعــزام نخواهند شــد.


